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Metropole Sverdlovské oblasti se rozhodla, že se zapojí do federálního programu umožňujícího získat
spolufinancování na rozvoj veřejné dopravy a pokusí se takto obnovit co nejvíce trolejbusů, kolik
bude možno, a to i kdyby musela nakupovat jen klasické trolejbusy. Oznámil to dnes náměstek
primátora Aleksej Bubnov, který uvedl, že dokumenty nutné k žádosti o účast v programu „Bezpečné
a kvalitní pozemní komunikace“ už jsou připraveny a budou se spolu s žádostí odesílat na podzim. Do
konce tohoto roku by pak mělo být známo, na kolik vozidel dostane město od federální vlády
finance.  

Náměstek primátora navíc prohlásil, že by bylo nutné obnovit celý vozový park trolejbusů, který má
momentálně 237 zástupců a už je téměř celý za svou plánovanou životností. Jekatěrinburg do nových
trolejbusů v posledních 8 letech vůbec neinvestoval a poslední měsíce se dokonce skloňovala
možnost, že se trolejbusy zcela zruší. Nakonec ale město dalo pokračování trolejbusového provozu
zelenou. Obnova parku nicméně bude postupná, protože se nedá čekat, že by federální vláda poslala
najednou tak velký balík peněz, aby bylo možné nakoupit více než 200 trolejbusů (dosavadními
rekordmany při čerpání nějaké formy federální pomoci při nákupu trolejbusů byly Petrohrad a
Čeboksary).
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